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Írásbeli kérdés

„Bicske Alsó vasútállomás sorsa" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok be-

nyújtani Kóka János gazdasági és közlekedési miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Bicske a budapesti agglomeráció egyik jelentős települése, lakosai közül számosan naponta

járnak be a fővárosi vagy környéki munkahelyükre . Ezért a vasúti összeköttetés és annak

megközelíthetősége mindennapi életvitelüket, számos esetben megélhetésükhöz való hozzáju-

tást jelenti . Érthető tehát, hogy Bicske Alsó vasúti megállóhely az ún . „Kisállomás" sorsa

sokakat foglalkoztat, esetleges megszüntetésétől sokan tartanak .

A bicskei ún . „Kisállomást" a bevezetőben említett lakossági érdekek alapján 1938-ban létesí-

tették, s azóta szolgálja a munkába és iskolába járók mindennapjait, s nem utolsó sorban biz-

tosít utast a magyar vasútnak .

A reggeli és délutáni járatokra átlagosan 500-550 ember veszi igénybe az állomást, amely

jegykiadó helyként is működve 3 munkahelyet biztosít a foglalkoztatási nehézségekkel küzdő

településen.



A MÁV Zrt. is szorgalmazta a forgalom számára fontos megállóhely fennmaradását, mi több

építési kérelmet nyújtott be korábban.

Tisztelt Miniszter Úr!

A megállóhely és jegykiadóhely megmaradásának támogatását kérve kérjük, hogy Bicske

Alsó vasúti megállóhely jövőbeni sorsát illetően tájékoztatást adni szíveskedjék!

Budapest, 2006 . október 25 .
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